
Rada Miejska Skoczowa 
Radni - Sesja 

Protokół nr 35 

z XXXV Sesji Rady Miejskiej Skoczowa w dniu 27 kwietnia 2022 roku 

  
Obrady rozpoczęto 27 kwietnia 2022 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 19:30 tego 
samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków. 

Obecni: 
1. Zdzisław Baranowski 
2. Fryderyk Białoń 
3. Maciej Bieniek 
4. Lucyna Bocek 
5. Maria Brodniewicz 
6. Rajmund Dedio 
7. Ryszard Drózd 
8. Joanna Duda-Michalak 
9. Irena Idasiak 
10. Jacek Krużołek 
11. Rafał Ludka 
12. Tomasz Michalak 
13. Teresa Papkala 
14. Franciszek Pomper 
15. Tomasz Pszczółka 
16. Mateusz Rohnka 
17. Halina Romańska 
18. Maria Sobik 
19. Mirosław Szwarc 
20. Monika Szyndler 
21. Marek Żagan 
 
Porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie XXXV sesji Rady Miejskiej Skoczowie, przywitanie radnych i gości oraz 
stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XXXIV sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady oraz Przewodniczących Komisji o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
5. Informacja z działalności Burmistrza w okresie od 1 - 31 marca 2022 roku (druk nr 

839). 
6. Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Skoczów za 2021 rok (druk nr 812). 
7. Informacja o stanie mienia Gminy Skoczów (druk nr 813). 
8. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 2021 (druk nr 808). 
9. Sprawozdanie z działalności Skoczowskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji za 2021 rok 

(druk nr 815). 
10. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Centrum Kultury "Integrator" w Skoczowie za 

2021 rok (druk nr 810). 
11. Sprawozdanie Miejskiego Zarządu Dróg z wykonania budżetu dla dochodów i 

wydatków za 2021 rok (druk nr 809). 



12. Informacja o planowanych na rok 2022 robotach remontowych na drogach 
zarządzanych przez MZD (druk nr 835). 

13. Podjęcie uchwał: 
1) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXIII/274/2021 Rady Miejskiej 

Skoczowa z dnia 17 lutego 2021 roku, w sprawie ustalenia strefy płatnego 
parkowania, wysokości stawek opłat za parkowanie pojazdów samochodowych na 
drogach publicznych w tej strefie, wysokości opłaty dodatkowej i sposobu poboru 
tych opłat (druk nr 820). 

2) Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia ze Skarbem Państwa - 
Generalnym Dyrektorem Dróg Krajowych i Autostrad, w sprawie przekazania 
zarządzania drogami - ul. Główną, ul. Miłosną, ul. Wiklinową położonymi wzdłuż 
drogi krajowej nr 81 zlokalizowanymi na terenie Ochab Wielkich i Ochab Małych 
(druk nr 821). 

3) Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia ze Skarbem Państwa - 
Generalnym Dyrektorem Dróg Krajowych i Autostrad, w sprawie przekazania 
zarządzania drogą bez nazwy położoną wzdłuż drogi ekspresowej S-52 
zlokalizowaną na terenie Międzyświecia (druk nr 822). 

4) Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumień ze Skarbem Państwa - 
Generalnym Dyrektorem Dróg Krajowych i Autostrad, w sprawie przekazania 
zarządzania drogami - ul. Gołęszyców, ul. Górecką, ul. Czereśniową położonymi 
wzdłuż drogi ekspresowej S-52 zlokalizowanymi na terenie Skoczowa, 
Międzyświecia, Harbutowic, Pogórza (druk nr 823). 

5) Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki 
i soboty przez rolników i ich domowników, oraz uchwalenia regulaminu 
określającego zasady prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich 
domowników (druk nr 824). 

6) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego, trybu zawarcia umowy dzierżawy z uprzednim dzierżawcą na 
okres 3 miesięcy (druk nr 825). 

7) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego, trybu zawarcia umowy dzierżawy z uprzednim dzierżawcą na 
okres roku (druk nr 836). 

8) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego, trybu zawarcia umowy dzierżawy z uprzednim dzierżawcą na 
okres 5 lat (druk nr 846). 

9) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Skarbu 
Państwa - Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa, nieruchomości pod drogi 
gminne (druk nr 829). 

10) Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej z 
budżetu Gminy Skoczów spółkom wodnym, trybu postępowania i sposobu jej 
rozliczania (druk nr 826). 

11) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXI/240/2016 z dnia 23 sierpnia 
2016 roku Rady Miejskiej Skoczowa, w sprawie określenia rodzajów 
dodatkowych usług świadczonych przez Gminę w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów 
oraz wysokości cen za te usługi (druk nr 842). 

12) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVIII/212/2020 z dnia 26 sierpnia 
2020 roku, w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 
usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 
i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela 
nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi (druk nr 843). 

13) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVIII/211/2020 z dnia 26 sierpnia 
2020 roku Rady Miejskiej Skoczowa, w sprawie regulaminu utrzymania czystości 
i porządku na terenie Gminy Skoczów (druk nr 844). 



14) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu dostarczania wody i 
odprowadzania ścieków na terenie Gminy Skoczów (druk nr 828). 

15) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXII/372/2021 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 20 grudnia 2021 roku, w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
w postaci dotacji celowej dla Gminy Chybie, na realizację zadania pn. 
"Przebudowa mostu - dojazd do ul. Iglastej w Kiczycach" (druk nr 845). 

16) Podjęcie uchwały w sprawie współdziałania Gminy Skoczów z jednostkami 
samorządu terytorialnego, w celu utworzenia Klastra Energii Gmin Powiatu 
Cieszyńskiego (druk nr 827). 

17) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXIV/391/2022 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 23 marca 2022 roku, w sprawie uchwalenia Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Skoczów na rok 2022 (druk nr 818). 

18) Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały Rady 
Miejskiej Skoczowa, w sprawie nadania statutu Miejskiemu Centrum Kultury 
"Integrator" w Skoczowie (druk nr 817). 

19) Podjęcie uchwały w sprawie nadania honorowych tytułów: Zasłużony/a dla 
Bładnic, Zasłużony/a dla Harbutowic, Zasłużony/a dla Kiczyc, Zasłużony/a dla 
Kowali, Zasłużony/a dla Międzyświecia, Zasłużony/a dla Ochab, Zasłużony/a dla 
Pierśćca, Zasłużony/a dla Pogórza, Zasłużony/a dla Wilamowic, Zasłużony/a dla 
Skoczowa (druk nr 840). 

20) Podjęcie uchwały w sprawie uznania petycji za zasługującą na uwzględnienie 
(druk nr 841). 

21) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2022 rok 
(druk nr 833). 

22) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXII/363/2021 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 20 grudnia 2021 roku, w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Skoczów na lata 2022-2031 (druk nr 834). 

14. Informacja Przewodniczącego Rady n/t złożonych interpelacji i zapytań oraz 
udzielonych odpowiedzi. 

15. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia, komunikaty. 
16. Sprawy organizacyjne. 
17. Zamknięcie obrad XXXV sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 

 
 

ad.1. Otwarcie XXXV sesji Rady Miejskiej Skoczowie, przywitanie radnych i gości oraz 
stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Skoczowa Rajmund Dedio witając 
Radnych, Burmistrza Miasta Skoczowa Mirosław Sitko, Z-cę Burmistrza Miasta Skoczowa 
Andrzeja Bubnickiego, Skarbnika Jerzego Ciałonia, Sekretarz Magdalenę Fober, Radcę 
Prawnego, Prezesów Spółek, Naczelników Wydziałów Urzędu Miejskiego, Dyrektorów i 
Kierowników Jednostek Organizacyjnych.  

Następnie stwierdził prawomocność obrad. 

ad.2. Przyjęcie porządku obrad. 

Burmistrz Mirosław Sitko poprosił o wycofanie z porządku obrad sesji projektu uchwały w 
sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego, trybu zawarcia 
umowy dzierżawy z uprzednim dzierżawcą na okres 5 lat (druk nr 846) – pkt 13.8. 

 



Przewodniczący Rady Rajmund Dedio poinformował o wprowadzeniu autopoprawek: 
 
- autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXI/240/2016 z dnia 23 
sierpnia 2016 roku Rady Miejskiej Skoczowa, w sprawie określenia rodzajów dodatkowych 
usług świadczonych przez Gminę w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 
właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów oraz wysokości cen za te usługi 
(druk nr 842) – pkt 13 ppkt 11 porządku obrad sesji, 
 
- autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVIII/212/2020 z dnia 26 
sierpnia 2020 roku, w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 
usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 
zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości 
opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi (druk nr 843) – pkt 13 ppkt 12 porządku 
obrad sesji, 
 
- autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVIII/211/2020 z dnia 26 
sierpnia 2020 roku Rady Miejskiej Skoczowa, w sprawie regulaminu utrzymania czystości i 
porządku na terenie Gminy Skoczów (druk nr 844) – pkt 13 pkkt 13 porządku obrad sesji, 
 
- autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2022 
rok (druk nr 833) – pkt 13 ppkt 21 porządku obrad sesji. 
 
Kolejno poddał pod głosowanie porządek obrad sesji ze zmianami.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, 
Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, 
Mateusz Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek 
Żagan. 
 
Porządek obrad XXXV sesji został przyjęty jak wyżej. 
 
ad.3. Przyjęcie protokołu z XXXIV sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 
 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś ma jakieś uwagi do protokołu z XXXIV sesji, wobec 

braku poddał go pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, 
Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, 
Mateusz Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek 
Żagan. 
 
Protokół z XXXIV sesji został przyjęty jak wyżej. 



 
ad.4. Informacja Przewodniczącego Rady oraz Przewodniczących Komisji o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
 
Poinformował, że uczestniczył w spotkaniach, uroczystościach, odpowiadał na pisma oraz 
przyjmował strony (telefonicznie). Przewodniczące / cy po krótce przedstawili tematykę, którą 
zajmowali się na komisjach. 
 
ad.5. Informacja z działalności Burmistrza w okresie od 1 - 31 marca 2022 roku (druk nr 
839). 
 
Rada przyjęła informację z działalności Burmistrza w okresie od 1 - 31 marca 2022 roku – 
stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
ad.6. Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Skoczów za 2021 rok (druk nr 812). 
 
Sprawozdanie przedstawiła Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń. 
 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i 
Administracji – sprawozdanie zostało przyjęte przez komisję. 
 
Rada przyjęła sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Skoczów za 2021 rok – stanowi 
załącznik nr 2 do protokołu. 
 
ad.7. Informacja o stanie mienia Gminy Skoczów (druk nr 813). 
 
Informację przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń. 
 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i 
Administracji – informacja została przyjęta przez komisję. 
 
Rada przyjęła informację o stanie mienia Gminy Skoczów – stanowi załącznik nr 3 do 
protokołu. 
 
ad.8. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 2021 (druk nr 808). 
 
Sprawozdanie przedstawiła Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Edyta Godziek. 
 
Radna Maria Brodniewicz – Przewodnicząca Komisji Kultury Fizycznej, Zdrowia i Opieki 
Społecznej – sprawozdanie zostało przyjęte przez komisje. 
 
Rada przyjęła sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 2021 – 
stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
ad.9. Sprawozdanie z działalności Skoczowskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji za 2021 rok 
(druk nr 815). 
 
Sprawozdanie przedstawił Dyrektor Skoczowskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Zbigniew Gil. 
 
Radna Maria Brodniewicz – Przewodnicząca Komisji Kultury Fizycznej, Zdrowia i Opieki 
Społecznej – sprawozdanie zostało przyjęte przez komisje. 
Radna Maria Sobik – Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty - sprawozdanie zostało 
przyjęte przez komisje. 
 



Rada przyjęła sprawozdanie z działalności Skoczowskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji za 
2021 rok – stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
ad.10. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Centrum Kultury "Integrator" w Skoczowie za 
2021 rok (druk nr 810). 
 
Sprawozdanie w formie multimedialnej przedstawiła Dyrektor Miejskiego Centrum Kultury 
„Integrator” Julia Raszka. 
 
Radna Maria Sobik – Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty - sprawozdanie zostało 
przyjęte przez komisje. 
 
Rada przyjęła sprawozdanie z działalności Miejskiego Centrum Kultury "Integrator" w 
Skoczowie za 2021 rok – stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
ad.11. Sprawozdanie Miejskiego Zarządu Dróg z wykonania budżetu dla dochodów i 
wydatków za 2021 rok (druk nr 809). 
 
Sprawozdanie przedstawił Dyrektor Miejskiego Zarządu Dróg Piotr Hanzel. 
 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja przyjęła sprawozdanie. 
 
Rada przyjęła sprawozdanie Miejskiego Zarządu Dróg z wykonania budżetu dla dochodów i 
wydatków za 2021 rok – stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
ad.12. Informacja o planowanych na rok 2022 robotach remontowych na drogach 
zarządzanych przez MZD (druk nr 835). 
 
Informację przedstawił Dyrektor Miejskiego Zarządu Dróg Piotr Hanzel. 
 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja przyjęła informację. 
 
Rada przyjęła informację o planowanych na rok 2022 robotach remontowych na drogach 
zarządzanych przez MZD – stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady przekazał prowadzenie pkt 13 porządku obrad Wiceprzewodniczącej 
Rady Miejskiej Skoczowa Joannie Duda-Michalak.  
 
ad.13. Podjęcie uchwał: 
ad.13.1. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXIII/274/2021 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 17 lutego 2021 roku, w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania, 
wysokości stawek opłat za parkowanie pojazdów samochodowych na drogach publicznych w 
tej strefie, wysokości opłaty dodatkowej i sposobu poboru tych opłat (druk nr 820). 
 
Projekt uchwały przedstawił Dyrektor Miejskiego Zarządu Dróg Piotr Hanzel. 
 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 



 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, 
Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, 
Mateusz Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek 
Żagan. 
 
Uchwała nr XXXV/405/2022  w sprawie zmiany uchwały nr XXIII/274/2021 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 17 lutego 2021 roku, w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania, 
wysokości stawek opłat za parkowanie pojazdów samochodowych na drogach publicznych w 
tej strefie, wysokości opłaty dodatkowej i sposobu poboru tych opłat przyjęta została jak 
wyżej – stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
ad.13.2. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia ze Skarbem Państwa - 
Generalnym Dyrektorem Dróg Krajowych i Autostrad, w sprawie przekazania zarządzania 
drogami - ul. Główną, ul. Miłosną, ul. Wiklinową położonymi wzdłuż drogi krajowej nr 81 
zlokalizowanymi na terenie Ochab Wielkich i Ochab Małych (druk nr 821). 
 
Projekt uchwały przedstawił Dyrektor Miejskiego Zarządu Dróg Piotr Hanzel. 
 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, 
Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, 
Mateusz Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek 
Żagan. 
 
Uchwała nr XXXV/406/2022 w sprawie zawarcia porozumienia ze Skarbem Państwa - 
Generalnym Dyrektorem Dróg Krajowych i Autostrad, w sprawie przekazania zarządzania 
drogami - ul. Główną, ul. Miłosną, ul. Wiklinową położonymi wzdłuż drogi krajowej nr 81 
zlokalizowanymi na terenie Ochab Wielkich i Ochab Małych przyjęta została jak wyżej – 
stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
ad.13.3. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia ze Skarbem Państwa - 
Generalnym Dyrektorem Dróg Krajowych i Autostrad, w sprawie przekazania zarządzania 
drogą bez nazwy położoną wzdłuż drogi ekspresowej S-52 zlokalizowaną na terenie 
Międzyświecia (druk nr 822). 
 
Projekt uchwały przedstawił Dyrektor Miejskiego Zarządu Dróg Piotr Hanzel. 
 



Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, 
Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, 
Mateusz Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek 
Żagan. 
 
Uchwała nr XXXV/407/2022 w sprawie zawarcia porozumienia ze Skarbem Państwa - 
Generalnym Dyrektorem Dróg Krajowych i Autostrad, w sprawie przekazania zarządzania 
drogą bez nazwy położoną wzdłuż drogi ekspresowej S-52 zlokalizowaną na terenie 
Międzyświecia przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
ad.13.4. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumień ze Skarbem Państwa - 
Generalnym Dyrektorem Dróg Krajowych i Autostrad, w sprawie przekazania zarządzania 
drogami - ul. Gołęszyców, ul. Górecką, ul. Czereśniową położonymi wzdłuż drogi 
ekspresowej S-52 zlokalizowanymi na terenie Skoczowa, Międzyświecia, Harbutowic, 
Pogórza (druk nr 823). 
 
Projekt uchwały przedstawił Dyrektor Miejskiego Zarządu Dróg Piotr Hanzel. 
 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, 
Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, 
Mateusz Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek 
Żagan. 
 
Uchwała nr XXXV/408/2022  w sprawie zawarcia porozumień ze Skarbem Państwa - 
Generalnym Dyrektorem Dróg Krajowych i Autostrad, w sprawie przekazania zarządzania 
drogami - ul. Gołęszyców, ul. Górecką, ul. Czereśniową położonymi wzdłuż drogi 
ekspresowej S-52 zlokalizowanymi na terenie Skoczowa, Międzyświecia, Harbutowic, 
Pogórza przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
ad.13.5. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i 
soboty przez rolników i ich domowników, oraz uchwalenia regulaminu określającego zasady 



prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników (druk nr 824). 
 
Projekt uchwały przedstawił Dyrektor Miejskiego Zarządu Dróg Piotr Hanzel. 
 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, 
Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, 
Mateusz Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek 
Żagan. 
 
Uchwała nr XXXV/409/2022 w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki 
i soboty przez rolników i ich domowników, oraz uchwalenia regulaminu określającego zasady 
prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników przyjęta została jak 
wyżej – stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
ad.13.6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego, trybu zawarcia umowy dzierżawy z uprzednim dzierżawcą na okres 3 
miesięcy (druk nr 825). 
 
Projekt uchwały przedstawił Naczelnik wydziału Nieruchomości i Planowania Przestrzennego 
Marcin Dawid. 
 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, 
Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, 
Mateusz Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek 
Żagan. 
 
Uchwała nr XXXV/410/2022 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego, trybu zawarcia umowy dzierżawy z uprzednim dzierżawcą na okres 3 
miesięcy przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 



 
ad.13.7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego, trybu zawarcia umowy dzierżawy z uprzednim dzierżawcą na okres roku 
(druk nr 836). 
 
Projekt uchwały przedstawił Naczelnik wydziału Nieruchomości i Planowania Przestrzennego 
Marcin Dawid. 
 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, 
Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, 
Mateusz Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek 
Żagan. 
 
Uchwała nr XXXV/411/2022 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego, trybu zawarcia umowy dzierżawy z uprzednim dzierżawcą na okres roku 
przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 
ad.13.8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego, trybu zawarcia umowy dzierżawy z uprzednim dzierżawcą na okres 5 lat 
(druk nr 846). 
 
Projekt uchwały został wycofany z porządku obrad sesji. 
 
ad.13.9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Skarbu 
Państwa - Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa, nieruchomości pod drogi gminne (druk 
nr 829). 
 
Projekt uchwały przedstawił Naczelnik wydziału Nieruchomości i Planowania Przestrzennego 
Marcin Dawid. 
 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, 



Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, 
Mateusz Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek 
Żagan. 
 
Uchwała nr XXXV/413/2022 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Skarbu 
Państwa - Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa, nieruchomości pod drogi gminne 
przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 
ad.13.10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej z budżetu 
Gminy Skoczów spółkom wodnym, trybu postępowania i sposobu jej rozliczania (druk nr 
826). 
 
Projekt uchwały przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Środowiska 
Janusz Międzybrodzki. 
 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i 
Administracji – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, 
Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, 
Mateusz Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek 
Żagan. 
 
Uchwała nr XXXV/414/2022 w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej z budżetu 
Gminy Skoczów spółkom wodnym, trybu postępowania i sposobu jej rozliczania przyjęta 
została jak wyżej – stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
 
ad.13.11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXI/240/2016 z dnia 23 sierpnia 
2016 roku Rady Miejskiej Skoczowa, w sprawie określenia rodzajów dodatkowych usług 
świadczonych przez Gminę w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów oraz wysokości cen za te usługi (druk nr 
842). 
 
Projekt uchwały przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Środowiska 
Janusz Międzybrodzki, poinformował o wprowadzeniu autopoprawki. 
 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały przy 
2 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym”. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały wraz z autopoprawką.. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Halina Romańska, Maria 
Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
PRZECIW (1) 
Rajmund Dedio 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Mateusz Rohnka 
 
Uchwała nr XXXV/415/2022 w sprawie zmiany uchwały nr XXI/240/2016 z dnia 23 sierpnia 
2016 roku Rady Miejskiej Skoczowa, w sprawie określenia rodzajów dodatkowych usług 
świadczonych przez Gminę w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów oraz wysokości cen za te usługi przyjęta 
została jak wyżej – stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
 
ad.13.12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVIII/212/2020 z dnia 26 sierpnia 
2020 roku, w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 
zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 
tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi (druk nr 843). 
 
Projekt uchwały przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Środowiska 
Janusz Międzybrodzki, poinformował o wprowadzeniu autopoprawki. 
 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały przy 
2 głosach „przecie” i 1 głosie „wstrzymującym”. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały wraz z autopoprawką. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 16, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Ryszard Drózd, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek 
Pomper, Tomasz Pszczółka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Marek 
Żagan. 
 
PRZECIW (3) 
Rajmund Dedio, Irena Idasiak, Mateusz Rohnka 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Joanna Duda-Michalak, Monika Szyndler. 
 
Uchwała nr XXXV/416/2022 w sprawie zmiany uchwały nr XVIII/212/2020 z dnia 26 sierpnia 
2020 roku, w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 
zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 
tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za 



gospodarowanie odpadami komunalnymi przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 19 
do protokołu. 
 
ad.13.13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVIII/211/2020 z dnia 26 sierpnia 
2020 roku Rady Miejskiej Skoczowa, w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku 
na terenie Gminy Skoczów (druk nr 844). 
 
Projekt uchwały przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Środowiska 
Janusz Międzybrodzki, poinformował o wprowadzeniu autopaprawki. 
 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały przy 
2 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym” 
 
Wiceprzewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w raz z autopoprawką. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Ryszard Drózd, Jacek 
Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz 
Pszczółka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Marek Żagan. 
 
PRZECIW (3) 
Rajmund Dedio, Irena Idasiak, Mateusz Rohnka 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Maria Brodniewicz, Joanna Duda-Michalak, Monika Szyndler. 
 
Uchwała nr XXXV/417/2022 w sprawie zmiany uchwały nr XVIII/211/2020 z dnia 26 sierpnia 
2020 roku Rady Miejskiej Skoczowa, w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku 
na terenie Gminy Skoczów przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 
 
ad.13.14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu dostarczania wody i 
odprowadzania ścieków na terenie Gminy Skoczów (druk nr 828). 
 
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Rajmund Dedio. 
 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, 
Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, 



Mateusz Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek 
Żagan. 
 
Uchwała nr XXXV/418/2022 w sprawie przyjęcia regulaminu dostarczania wody i 
odprowadzania ścieków na terenie Gminy Skoczów przyjęta została jak wyżej – stanowi 
załącznik nr 21 do protokołu. 
 
ad.13.15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXII/372/2021 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 20 grudnia 2021 roku, w sprawie udzielenia pomocy finansowej w postaci 
dotacji celowej dla Gminy Chybie, na realizację zadania pn. "Przebudowa mostu - dojazd do 
ul. Iglastej w Kiczycach" (druk nr 845). 
 
Projekt uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Katarzyna Halska. 
 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i 
Administracji – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, 
Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, 
Mateusz Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek 
Żagan. 
 
Uchwała nr XXXV/419/2022 w sprawie zmiany uchwały nr XXXII/372/2021 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 20 grudnia 2021 roku, w sprawie udzielenia pomocy finansowej w postaci 
dotacji celowej dla Gminy Chybie, na realizację zadania pn. "Przebudowa mostu - dojazd do 
ul. Iglastej w Kiczycach" przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 
 
ad.13.16. Podjęcie uchwały w sprawie współdziałania Gminy Skoczów z jednostkami 
samorządu terytorialnego, w celu utworzenia Klastra Enegrii Gmin Powiatu Cieszyńskiego 
(druk nr 827). 
 
Projekt uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Funduszy Europejskich Magdalena 
Goryczka. 
 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i 
Administracji – komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały przy 1 głosie 
„wstrzymującym”. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 



 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, 
Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, 
Mateusz Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Mirosław Szwarc 
 
Uchwała nr XXXV/420/2022 w sprawie współdziałania Gminy Skoczów z jednostkami 
samorządu terytorialnego, w celu utworzenia Klastra Enegrii Gmin Powiatu Cieszyńskiego 
przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 
 
ad.13.17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXIV/391/2022 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 23 marca 2022 roku, w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla 
Gminy Skoczów na rok 2022 (druk nr 818). 
 
Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Edyta Godziek. 
 
Radna Maria Brodniewicz – Przewodnicząca Komisji Kultury Fizycznej, Zdrowia i Opieki 
Społecznej – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, 
Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, 
Mateusz Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek 
Żagan. 
 
Uchwała nr XXXV/421/2022 w sprawie zmiany uchwały nr XXXIV/391/2022 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 23 marca 2022 roku, w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla 
Gminy Skoczów na rok 2022 przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 24 do 
protokołu. 
 
ad.13.18. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały Rady Miejskiej 
Skoczowa, w sprawie nadania statutu Miejskiemu Centrum Kultury "Integrator" w Skoczowie 
(druk nr 817). 
 
Projekt uchwały przedstawiłam Dyrektor Miejskiego Centrum Kultury „Integrator” Julia 
Raszka. 
 



Radna Maria Sobik – Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty – komisja jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, 
Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, 
Mateusz Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek 
Żagan. 
 
Uchwała nr XXXV/422/2022 w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały Rady Miejskiej 
Skoczowa, w sprawie nadania statutu Miejskiemu Centrum Kultury "Integrator" w Skoczowie 
przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 
 
ad.13.19. Podjęcie uchwały w sprawie nadania honorowych tytułów: Zasłużony/a dla 
Bładnic, Zasłużony/a dla Harbutowic, Zasłużony/a dla Kiczyc, Zasłużony/a dla Kowali, 
Zasłużony/a dla Międzyświecia, Zasłużony/a dla Ochab, Zasłużony/a dla Pierśćca, 
Zasłużony/a dla Pogórza, Zasłużony/a dla Wilamowic, Zasłużony/a dla Skoczowa (druk nr 
840). 
 
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Rajmund Dedio, poinformował że 
Komisja Regulaminowa jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, 
Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, 
Mateusz Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek 
Żagan 
 
Uchwała nr XXXV/423/2022 w sprawie nadania honorowych tytułów: Zasłużony/a dla 
Bładnic, Zasłużony/a dla Harbutowic, Zasłużony/a dla Kiczyc, Zasłużony/a dla Kowali, 
Zasłużony/a dla Międzyświecia, Zasłużony/a dla Ochab, Zasłużony/a dla Pierśćca, 
Zasłużony/a dla Pogórza, Zasłużony/a dla Wilamowic, Zasłużony/a dla Skoczowa przyjęta 
została jak wyżej – stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 
 
ad.13.20. Podjęcie uchwały w sprawie uznania petycji za zasługującą na uwzględnienie 
(druk nr 841). 
 
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Rajmund Dedio. 
 
Radny Mateusz Rohnka – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – komisja 
jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 



 
Wiceprzewodnicząca Rady poddała p[od głosowanie projekt uchwały. 
 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, 
Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, 
Mateusz Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek 
Żagan. 
 
Uchwała nr XXXV/424/2022 w sprawie uznania petycji za zasługującą na uwzględnienie 
przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 
 
ad.13.21. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2022 rok (druk 
nr 833). 
 
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń. 
 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i 
Administracji – komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały przy 1 głosie 
„wstrzymującym” 
 
Wiceprzewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
  
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, 
Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, 
Mateusz Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek 
Żagan. 
Uchwała nr XXXV/403/2022 w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2022 rok 
przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 
 
ad.13.22. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXII/363/2021 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 20 grudnia 2021 roku, w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Skoczów na lata 2022-2031 (druk nr 834). 
 
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń. 
 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i 
Administracji – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
  
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, 
Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, 
Mateusz Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek 
Żagan. 
 
Uchwała nr XXXV/404/2022 w sprawie zmiany uchwały nr XXXII/363/2021 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 20 grudnia 2021 roku, w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Skoczów na lata 2022-2031 przyjęta została jak wyżej – stanowi 
załącznik nr 29 do protokołu. 
 
ad.13.23. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Ochotniczej Straży 
Pożarnej w Pogórzu w formie dotacji, celem dofinansowania zakupu średniego samochodu 
ratowniczo - gaśniczego (druk nr 847). 
 
Projekt uchwały przedstawił Naczelnik Wydziału Spraw Obywatelskich i Obronnych Konrad 
Popławski. 
 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i 
Administracji – komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały przy 1 głosie 
„wstrzymującym” 
 
Wiceprzewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
  
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, 
Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, 
Mateusz Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek 
Żagan. 
 
Uchwała nr XXXV/412/2022 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Ochotniczej Straży 
Pożarnej w Pogórzu w formie dotacji, celem dofinansowania zakupu średniego samochodu 
ratowniczo – gaśniczego przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady przejął dalsze prowadzenie obrad. 
 
ad.14. Informacja Przewodniczącego Rady n/t złożonych interpelacji i zapytań oraz 
udzielonych odpowiedzi. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie międzysesyjnym nie wpłynęły interpelacje 
i zapytania do Biura Rady. 
 
ad.15. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia, komunikaty. 
 
Przewodniczący Rady Rajmund Dedio – zaprosił na koncert charytatywny, z którego dochód 
przeznaczony będzie dla trójki chorych dzieci z Ukrainy. Koncert odbędzie się w dniu 15 
maja 2022r. o godz. 17:00 w Kościele Ewangelickim w Skoczowie. Podziękował za 



zaangażowanie w organizacji koncertu Miejskiemu Centrum Kultury „Integrator” w 
Skoczowie. 
 
Burmistrz Mirosław Sitko zaprosił: 
- w dniu 2 maja br. Święto Flagi - godz. 11:00 Rynek,  
- Święto 3 maja – godz. 8:30 składanie kwiatów pod pomnikiem „Naszym Bohaterom”, godz. 
9:00 msza za ojczyznę w Kościele Piotra i Pawła w Skoczowie, 
- w dniu 8 maja br.–  Powiatowe Obchody Dnia Strażaka w Skoczowie – godz. 15:00 Rynek 
oficjalne rozpoczęcie, 
- w dniu 21 maja br. – Piknik Ekologiczny, godz. 10:00 – 17:00 Rynek. 
 
Dyrektor Miejskiego Zarządu Dróg Piotr Hanzel – poinformował, że 29 kwietnia oraz 2 maja 
br. rozpocznie się planowany remont ul. Dolny Bór – 650m. Więc w godz. 7:00 – 17:00 w 
tych dniach odcinek będzie wyłączony z ruchu. Ponadto poinformował, że 2 maja br. 
zostanie wprowadzony w Skoczowie system płatności mobilnej za parking. 
 
Radna Teresa Papkala – zaapelowała do władz Powiatu Cieszyńskiego o udostępnienie 
pomieszczeń dla Przedszkola w Międzyświeciu.  
Podziękowała radnym i władzom miasta za kondolencje oraz udział w Pogrzebie, w związku 
ze śmiercią jej mamy. 
 
Przewodniczący Rady – przypomniał o składaniu oświadczeń majątkowych za 2021 rok, 
termin mija 2 maja ze względu na to że 30 kwietnia wypada w sobotę. 
 
 ad.16. Sprawy organizacyjne. 
 
Przewodniczący Rady – życzył dużo radości, pomyślności, zdrowia, spełnienia marzeń 
solenizantom, którzy w okresie międzysesyjnym świętowali swoje urodziny. 
 
ad.17. Zamknięcie obrad XXXV sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 
 

Wobec wyczerpania porządku obrad dziękując wszystkim za udział, Przewodniczący Rady 

zamknął obrady XXXV sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 

 
                                                                                                    
 Przewodniczący 
                                                                                                        Rady Miejskiej Skoczowa 

                                                                                                    Rajmund Dedio 

 
Protokołowała: Wioletta Sawicka-Ślęzak 

 
 


